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 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
17/12/2020 19:30h,   per-par TEAMS 

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: G. Juwet (voorzitter), Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Jean-Paul De Buysscher, Dirk Cocquyt, Paul Lagae 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles : Daniel Van Daele, Denis Van Bever, Fred Vanden Bemden 
o Commissies / commissions: J. Somers (NOC-CNR), C. Holvoet (LIGD) 
o Verontschuldigd : A. Di Giacomo (NSC-CNA), G. De Dobbeleer 
 

Commissies/commissions 
  

 
1. NOC 

 
1.1. Verder verloop seizoen 

 
Op voorstel van de NOC-commissie,  volledig in 
lijn met de beslissingen van de RvB van oktober 
& november en gezien de blijvende slechte 
sanitaire toestand die een snelle heropstart van 
de competitie voor de nationale niveaus 
(uitgezonderd de liga’s) onmogelijk maakt, beslist 
de RvB als volgt: 

• Het competitieseizoen 2020-2021 voor 
NAT 1,2 & 3 wordt een zogenaamd 
‘blanco’ seizoen : dit betekent geen 
rangschikking, geen stijgers of dalers bij 
einde van het seizoen. 

• Het voorziene annorama wordt 
afgewerkt, met een effectieve heropstart 
twee weken na de officiële toestemming 
van de nationale overheid (zie RvB 
29/10) 

• Het competitiereglement en het gebruik 
van VolleySpike blijven onverminderd 
van kracht 

• Volley Belgium wil al haar leden de kans 
geven om alsnog volley te spelen en 
roept alle clubs met aandrang op om 
verder deel te nemen aan de competitie. 
Niettemin zullen eventuele algemene 
forfaits voor 16/01  niet gepenaliseerd 
worden. Clubs kunnen de wens om niet 
deel te nemen gemotiveerd uiten bij 
NOC. Noc neemt hierop een beslissing. 

• Forfaits (algemene of voor 1 match) 
dienen wel reglementair aangekondigd te 
blijven worden. Laattijdige forfaits worden 
wel gepenaliseerd, zowel voor hoofd als 
reservewedstrijden. 

• Teams die verder deelnemen aan de 
competitie doen dat voor resterende 
matchen volgens hun eigen annorama. 

• De RvB vraagt de NSC om de kosten 
van de arbitrage maximaal te drukken 
voor de clubs door zo kort mogelijke 
verplaatsingen te genereren.    

 
1. CNR  

 
1.1. Suite de la saison 

 
Sur proposition de la commission CNR, 
entièrement conforme aux décisions du CA 
d'octobre et novembre et compte tenu de la 
persistance des mauvaises conditions sanitaires 
qui bloquent un redémarrage rapide de la 
compétition pour les niveaux nationaux (à 
l'exception des ligues), le CA décide ce qui suit : 

• La saison de compétition 2020-2021 pour 
les NAT 1, 2 et 3 sera une saison dite 
"blanche" : c’est-à-dire qu’il n’y aura pas 
de classement, ni de montants ou de 
descendants à la fin de la saison. 

• L'annorama prévu sera suivi tel quel, avec 
un redémarrage effectif  deux semaines 
après l'approbation officielle de l’autorité 
nationale (voir le CA 29/10). 
 

• Le règlement de la compétition ainsi que 
l'utilisation de VolleySpike restent 
pleinement en vigueur. 

• Volley Belgium veut donner à tous ses 
membres la possibilité de jouer au volley et 
invite vivement tous les clubs de poursuivre 
la compétition. Néanmoins, un forfait 
général éventuel annoncé avant le 16/01 ne 
sera pas pénalisé. Les clubs qui souhaitent 
se retirer peuvent envoyer une lettre de 
motivation à la CNR, qui prendra une 
décision sur cette base. 

• Un forfait (qu’il est général ou pour un seul 
match) doit être annoncé à temps, 
conformément au règlement. Les forfaits 
tardifs seront pénalisés, que ce soit pour 
un match principal ou pour des réserves. 

• Les équipes qui poursuivent la compétition 
le feront pour les matchs restants selon 
leur annorama. 

• Le CA demande à la CNA de réduire au 
maximum les frais d’arbitrage en limitant tant 
que possible le kilométrage des 
déplacements.   
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• Eventuele impact van de huidige situatie 
(bijvoorbeeld impact op verdere uitrol van 
de competitiehervorming) op het seizoen 
2021-2022 wordt door NOC geëvalueerd 
na de inschrijvingen voor dat seizoen in 
mei/juni 2021. Pas op dat moment kan 
de NOC in overleg met de raad van 
bestuur beslissingen nemen over het 
aantal reeksen en hun samenstelling. 

• Guy en Johan stellen morgen een 
perscommuniqué op en leggen dit ter 
goedkeuring voor aan de RvB  

 
1.2. De Ligacompetities, de Beker van België en 

de Belgische Beach competitie en de 
nationale jeugdkampioenschappen blijven 
momenteel op de agenda zoals voorzien en 
worden op datum van vandaag niet beïnvloed 
door voorgaande. De beide vleugels beraden 
zich met betrekking tot de organisatie en 
verloop van jeugdeindronden en -finales. 

 
1.3. Finale van de Beker van België 

Als een finalist van de beker in de onmogelijkheid 
verkeert om de finale te spelen (door COVID) 
moet die vervangen door de club waartegen hij 
de halve finale afwerkte. 
 

1.4. Verwijzend naar RvB 19/11 punt 1.2. (aansluiting 
& deelname) volgt de RvB het advies van het 
federaal parket dat stelt dat punt 2.4.1. van het 
reglement van kracht is. Het deelnemen van 
spelers of speelsters aan uitgestelde wedstrijden 
die hadden gespeeld moeten worden voor hun 
datum van aansluiting is niet toegelaten. Dit 
zowel voor de beker- als de 
competitiewedstrijden. 

 
2.   Liga Dames  
 
2.1.  Op 7 december ontmoette Frank Desmet van 

de NOC de ploegen van de LIGD. Ook Guy 
was hierbij aanwezig. De volgende 
beslissingen werden genomen: 

a) Op 09/01 zullen alle Liga teams bij de 
dames weer in competitie zijn.  

b) Alle teams aanvaarden de LIGA - COVID-
protocollen  

c) Er worden niet direct wintertransfers 
verwacht, en er werd akte genomen van 
het advies van het federaal parket (zie 
punt 1.4. hiervoor) 

d) Claude Holvoet rapporteert over de 
moeilijke verhoudingen tussen de clubs 
onderling en belooft een oplossing te 
zoeken. De raad van bestuur wenst 
Claude alle  succes met zijn opdracht.  

 
In verband met punt a) meldt Guy dat, naast 
de dubbele wekelijkse testing, ook de clubs in 
orde moeten zijn met de vereisten van CERM 
/ CIRM protocols. 

• L'impact éventuel de la situation actuelle (par 
exemple l’impact sur le futur déroulement de 
la réforme) sur la saison 2021-2022 sera 
évalué par la CNR après les inscriptions pour 
cette saison en mai/juin 2021. En effet, ce 
n’est qu’à ce moment là que la CNR , en 
consultation avec le CA pourra prendre des 
décisions quant au nombre de séries et leur 
composition.  

• Guy et Johan prépareront un communiqué 
de presse demain et le présenteront au CA 
pour approbation.  

 
1.2.  Les compétitions des Ligues, la coupe de 

Belgique, la compétition BEACH et les 
championnats nationaux des jeunes restent à 
l'ordre du jour comme prévu et ne sont jusqu’à 
présent pas concernés par ce qui précède. 
Les deux ailes se concertent sur l’organisation 
et le déroulement des éliminatoires et finales 
des jeunes. 

 
1.3. Finale de la Coupe de Belgique 

Si un finaliste de la coupe est dans 
l’impossibilité de jouer la finale (à cause de 
COVID), il sera remplacé par l’équipe qu’il a 
rencontré en demi-finale. 

 
1.4. Se référant au CA 19/11, point 1.2. (affiliation 

& participation), le conseil d'administration suit 
l'avis du parquet fédéral indiquant que le point 
2.4.1. du règlement est d’application. La 
participation de joueurs ou joueuses aux 
match reportés qui auraient dû être joués 
avant leur date d’affiliation est interdite. Ceci 
concerne tant les matchs de la coupe que 
ceux de la compétition. 

 
2.   Ligue  Dames  
 
2.1.  Ce 7 décembre, Frank Desmet de la CNR a 

rencontré les équipes de la LIGD. Guy 
participait à cette réunion. Les décisions 
suivantes ont été prises : 
a) Le 09/01, toutes les équipes de la Ligue 

dames seront de retour en compétition.  
b) Toutes les équipes acceptent les 

protocoles LIGUE - COVID.  
c) On ne s’attend pas directement à un transfert 

lors du mercato d’hiver, et on prenait note de 
l'avis du parquet fédéral (voir point 1.4 ci-
haut). 

(d) Claude Holvoet rapporte sur les relations 
difficiles entre les clubs et promet de 
s’investir pour y trouver une solution. Le 
CA souhaite à Claude beaucoup de 
succès dans sa mission.  

 
En ce qui concerne le point a), Guy signale 
qu’à côté du double test hebdomadaire, les 
clubs doivent aussi se conformer aux 
protocoles CERM/CIRM. 
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2.2.  Guy meldt dat de mogelijkheid bestaat om 
een beperkt aantal beslissende LIGD 
matchen op TV te brengen. Bij voorkeur 
wedstrijden met inzet (bvb playoffwedstrijden). 
Dit dienen propagandawedstrijden te zijn voor 
het damesvolleybal met maximale return voor 
de sponsors. Guy bekijkt de mogelijkheden 
met Frank en Geert De Dobbeleer. Zij 
koppelen terug naar de clubs van de liga. 

 

 
 
2.2.  Guy annonce qu'il est fort possible de réaliser 

des émissions télévisées d’un nombre limité de 
matchs décisifs en LIGD. De préférence il s’agit 
des matchs avec enjeux (par exemple, les 
matchs des Play Offs). On devrait en faire des 
moments de propagande pour le volley-ball 
féminin, avec un rendement maximal pour les 
sponsors. Guy examine les possibilités avec 
Frank et Geert De Dobbeleer. Ils aviseront les 
clubs de la ligue. 

 

 
RvB/CA 

  

 
1. Financiën 

 
1.1. Omwille van de COVID-crisis bekijkt de RvB de 

mogelijkheid tot een gedeeltelijke restitutie van 
de inschrijvingsgelden voor de ploegen in NAT 1, 
2 & 3. Het niveau daarvan – dat gelijk zal zijn 
voor de verschillende reeksen - wordt in 
samenspraak met de vleugels vastgelegd op de 
meeting van januari. 

1.2. Volley Belgium zal de jaarlijkse bijdrage van de 
vleugels alvast niet factureren voor dit seizoen ( 
= 5.250 € per vleugel). 

 
1.3. Het ACTIRIS-evaluatiedossier is afgesloten. 

Subsidiëring blijft verder lopen onder de 
voorwaarden die werden afgesproken. Volley 
Belgium dankt ACTIRIS voor hun tussenkomst. 

 
2. Diversen 
 
2.1. Johan Somers neemt met onmiddellijke 

ingang  ontslag als voorzitter van de NOC. Hij 
stelt zich nog wel beschikbaar tot het einde 
van dit seizoen (het normale einde van zijn 
mandaat dat begon in 2017). Guy stuurt de 
ontslagbrief rond naar de bestuurders. 
 
Volgens het RIO kiezen de overige 
commissieleden van de NOC onder zich een 
voorzitter ad interim tot het einde van het 
officiële mandaat. De RvB zal een nieuwe 
vacature voor NOC-voorzitter opstellen. 
 

2.2.  Volley Belgium had tijdelijk vier mandaten in 
het PC223 (2 voor de volleybalfederatie en 2 
extra mandaten omdat de basketbalfederatie 
haar mandaten niet opnam). Samenstelling : 
• Effectief : Philip Berben en Philippe Boone 
• Plaatsvervangers Daniël Van Daele en 
Annelies Uytterhaege  

 
De basketfederatie wenst haar mandaten terug 
op te nemen, terwijl Philippe Boone intussen 
ontslag nam (zowel uit de Liga als uit het 

 
1. Finances 
 
1.1. En raison de la crise COVID, le CA prévoit la 

possibilité d’un remboursement partiel des 
frais d'inscription pour les équipes NAT 1, 2 
et 3. Le niveau du remboursement - qui sera 
le même pour les différentes séries - sera 
déterminé en consultation avec les ailes lors 
de la réunion de janvier. 

1.2. En tout état de cause, Volley Belgium dispense 
déjà les ailes de leur contribution annuelle pour 
cette saison (= 5.250 € par aile). 

 
1.3. Le dossier d'évaluation ACTIRIS est clos. 

Les subsides se poursuivent suivant les 
conditions convenues. Volley Belgium 
remercie ACTIRIS pour son intervention. 

 
2. Divers 
 
2.1. Johan Somers démissionne avec effet 

immédiat de son poste de président de la 
CNR. Il restera cependant disponible jusqu'à 
la fin de cette saison (la fin normale de son 
mandat qui a débuté en 2017). Guy distribue 
la lettre de démission aux administrateurs. 

 
Selon le ROI, les autres membres de la 
CNR s’élisent un président ad interim 
jusqu’à la fin du mandat officiel. Le CA 
établira une nouvelle vacature pour la 
présidence de la CNR. 

 
2.2.  Volley Belgium avait temporairement quatre 

mandats au sein du PC223 (2 pour la fédération 
de volley et 2 en plus parce que la fédération de 
basket ne siégeait pas). Composition : 

• Effectif : Philip Berben et Philippe Boonen 

• Suppléants : Daniel Van Daele et Annelies 
Uytterhaege 

  
La fédération de basket-ball veut reprendre 
ses mandats, et entretemps Philippe Boone a 
démissionné (tant de la Ligue que du Comité 
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Paritair Comité). Ook Annelies Uytterhaege 
meldde haar mandaat niet meer op te nemen.  
Een herschikking van onze mandaten dringt 
zich dus op. Op voorstel van Guy zal VB de 
plaats van effectief lid aanbieden aan de Liga 
Heren, terwijl de federatie zelf Daniel Van 
Daele voordraagt als vervangend lid.  

 
Daniel meldt dat de PC223 zich weldra zal 
buigen over een nieuw en belangrijk dossier 
van het sociaal fonds voor ex-profspelers. 
 
 

2.3. Naar aanleiding van de succesvolle promovideo 
voor de kandidaturen bij CEV suggereert Daniel 
dat VB een promovideo opstelt ten voordele 
van de ledenwerving. Guy meldt dat dergelijke 
promotie-ontwikkelingen steeds het werk zijn 
van Volley Vlaanderen en dat dient bekeken of 
dit -gelet de belangrijke ontwikkelingskosten- 
niet beter kan gedeeld worden met VB en 
FVWB.  

 
2.4. De RvB uit haar onbehagen over het voorstel 

voor het verenigingswerk  (die op dit moment in 
het parlement goedgekeurd wordt). Guy stelt 
een meeting voor met de financiële directeurs 
van VB, VV en FVWB om de draagwijdte van 
een eventuele beslissing in te schatten.  

 
2.5.  Denis meldt dat FVWB-clubs bij het transfer van 

jeugdspelers nog steeds ‘forfait formation’ 
aanrekenen aan VV-clubs, die dat niet betalen 
omdat Vlaanderen zulke aanrekeningen niet 
toelaat. De RvB neemt akte van dit politiek 
probleem : dit is niet toegelaten in Vlaanderen 
enkel in Wallonie. Hierdoor krijg je een 
ongelijke behandeling van onderlinge transfers 
waar de sportfederaties vandaag geen 
antwoord op hebben.   

 
2.6.  Op vraag van Daniel zal Guy bij Geert De 

Dobbeleer navraag doen ivm het CANON-
contract dat op 31/12 afloopt. 

 
2.7. Daniel meldt een technisch probleem ivm de 

aanmelding van nieuwe scheidsrechters en 
vraagt Volley Belgium - NOC om dit op te 
volgen. 

 
2.8. Naar aanleiding van diverse vaststellingen 

vraagt de RvB de ligaclubs met aandrang om 
alle COVID-maatregelen strikt op te volgen ( 
toegelaten aantal toeschouwers op 
wedstrijden., social distancing, testing, ..). Guy 
en Frank contacteerden hiervoor al de 
ligaclubs. 

 
2.9. De samenwerking tussen de LSC en de NSC 

blijft moeizaam verlopen. Jean-Paul belegt een 
meeting tussen NSC en LSC. Guy houdt zich 
beschikbaar om te helpen indien nodig. 

Paritaire). Comme lui, Annelies Uytterhaege 
souhaite ne plus siéger. 
Un réaménagement des mandats est donc 
nécessaire. Sur proposition de Guy, Volley 
Belgium offrira à la Ligue la place du membre 
effectif, tandis que la fédération elle-même 
propose Daniel Van Daele comme membre 
suppléant.  
Daniel rapporte que le PC223 va bientôt 
examiner un nouveau dossier important du 
fonds social pour les anciens joueurs 
professionnels. 

 
2.3. Suite au succès de la vidéo de promotion des 

candidatures VB auprès de la CEV, Daniel 
suggère que VB produise une vidéo de 
promotion pour le recrutement des membres. 
Guy réplique que de tels initiatives de promotion 
sont toujours le travail de VV et, compte tenu du 
coûts de développement important, qu'il faudrait 
examiner s’il ne peut pas être partagé avec VB 
et la FVWB. 

 
2.4. Le CA exprime son malaise face à la nouvelle 

proposition de loi relative aux activités 
complémentaires (en cours d'approbation au 
Parlement). Guy propose une rencontre avec 
les directeurs financiers de VB, VV et FVWB 
afin d’évaluer la portée d’une telle approbation.  

 
2.5.  Denis rapporte que les clubs de la FVWB 

continuent de facturer des "forfaits formation" 
aux clubs du VV pour le transfert des jeunes 
joueurs, qui restent impayées parce que la 
Flandre n'autorise pas de telles charges. Le CA 
prend note de ce problème politique : ce n'est 
pas autorisé en Flandre et seulement en 
Wallonie. Il en résulte une gestion inégalité des 
transferts mutuels à laquelle les fédérations 
sportives n'ont pas de réponse aujourd'hui. 

 
2.6.  À la demande de Daniel, Guy interrogera 

Geert De Dobbeleer sur le contrat CANON 
qui expire le 31/12. 

 
2.7. Daniel signale un problème technique lié à la 

notification des nouveaux arbitres et 
demande à Volley Belgium- CNR d'y donner 
suite. 

 
2.8. Suite aux différentes constatations, le conseil 

d'administration demande aux clubs de la ligue 
de suivre strictement toutes les mesures 
COVID (nombre de spectateurs autorisés lors 
des compétitions, social distancing, tests, ...). 
Guy et Frank ont contacté tous les clubs de la 
ligue à cet effet.   

 
2.9. La coopération entre les commissions régionales 

et nationale d’arbitrage reste difficile. Jean-Paul 
organise une réunion  CNA-LSC. Guy se tient 
disponible pour assister si nécessaire. 
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2.10. Sam Deroo heeft zich kandidaat gesteld voor 

een zetel in de FIVB-athletes’ Commission.  
 
Volgende vergadering  
 
Donderdag 21/01 – 19u30 – op het EVC indien 
mogelijk, zoniet per TEAMS 
 
Data RvB 2021 (telkens 3° donderdag): 

• 21/01 

• 18/02 

• 18/03 

• 15/04 

• 27/05 (datum 20/05 valt samen met 
organisatie VNL in Brussel) 

• 17/06 

• 15/07 

• 19/08 

• 16/09 

• 21/10 

• 18/11 

• 16/12 

 
2.10. Sam Deroo a posé sa candidature pour un 

siège à la FIVB- Athletes Commission.  
 

Réunion suivante 
 
Jeudi 21/01 – 19h30 – à l’EVC si possible, sinon 
par TEAMS 
 

Dates CA 2021 (le 3° jeudi du mois): 

• 21/01 

• 18/02 

• 18/03 

• 15/04 

• 27/05 (la date du 20/05 coincide avec 
l’organisation de la VNL à Bruxelles) 

• 17/06 

• 15/07 

• 19/08 

• 16/09 

• 21/10 

• 18/11 

• 16/12 
 

verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


